
Datum: 24-10-2023 

Raadsvraag: Terugloop leden sportverenigingen 

 

 

Geacht College, 

Uit betrouwbare bron hebben wij vernomen, dat er tijdens de bewonersavond op 18 oktober, door 
wethouder Steeghs gesteld dat het aantal leden van de sportverenigingen(clubs) gelegen op of rond 
het Molenbroek  terugloopt. 

1. Is deze uitspraak gedaan door wethouder Steeghs? 
2. Klopt het dat het totale aantal leden voor alle verenigingen/clubs terugloopt? 
3. Graag ontvangen wij een overzicht van het aantal leden, per sportclub van de afgelopen 5 

jaar. 

 

Groet, 

Erick Bastiaannet 

Raadslid VVD 


